
Referat fra styremøte i Seniorklubben 

tirsdag 21. november 2023 

Tilstede:   

Per Lie, Per Heide, Jim Lurie, Georg Sørhøy, Jorun Siegel og Anne Langseth 

 

Juleavslutning 5. desember. 

Det ble besluttet å servere karbonadesmørbrød.  Tidligere år har det vært servert kake, men 

det var ikke stemning for det nå.  Klubbens økonomi er god og det er et jevnt tilsig av 

tippemidler. Georg Sørhøy skal gi en kort presentasjon om hjerne og bridge under 

avslutningen. 

Premiering 

Det er ikke enkelt å få riktig oversikt over de beste spillerne samme dag som siste turnering 

spilles da det hender det er gale ting med registreringen som må rettes opp.  Det ble derfor 

bestemt at premieringene skulle finne sted på årsmøtet og første spilledag om høsten. 

Premier gis til de 6 beste spillerne (ikke til makkerparet) og det kjøpes inn 8 vinflasker for å 

ivareta den muligheten at 2 spillere kommer på 6. plass.  Den flasken som evt blir til overs gis 

til en tilfeldig spiller, og det samme gjøres med den 8. flaske. 

Plassering av spillerne 

Dette semesteret har det vært satt opp lister over hvem som skal spille mot hvem ut fra 

hvem man spilte mot forrige gang.  Dette systemet skal vi ikke fortsette med, heretter setter 

man seg ved tilfeldige bord og flytter seg etter de skjemaene som systemet så lager. 

 

Utskifting av meldekort 

Standarden på meldekortene er dårlig og det ble bekreftet at Per Heide, som leder i Kretsen, 

skulle ta dette opp på et møte. 

 

Trondheim 21. november 2023 

 

Anne Langseth 

Sekretær 

 



 


